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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Orbán Viktor

miniszterelnök úrnak,

„Tiltakozása és elismert hozzá nem értése ellenére felügyeli a minisztere a Postát és az MFB-t? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavaly decemberben a Költségvetési bizottság ülésén Seszták Miklós miniszter úr szokásos éve s

miniszteri meghallgatásakor azt kérdeztem tőle, hogy miért kezdeményezte azt, hogy a Magyar

Fejlesztési Bank (a továbbiakban: MFB) a jöv őben ne hozzá, hanem Lázár János vezette

Miniszterelnökséghez tartozzon. Kérdésemre az alábbiakat felelte :

„ Csak azt tudom mondani, amit a miniszterelnökkel való miniszteri felkérésem után fogalmazta m

meg számára. Egy dolgot kértem, és most is ezt tartom . Sok mindenhez értek sok mindenbe n

dolgoztam, de pénzintézetben nem. Nem is értek hozzá. Azt kértem, hogy az én tárcámat minde n

olyan pénzintézeti feladatot ellátó gazdasági társaságtól mentesítse, ami eddig ott volt. Ebbe

beletartozott nem csak a Magyar Fejlesztési Bank, hanem például a Posta is, vagy, nem hozzá m

került, hál'istennek, illetve megvásárlásra igen, de utána rögtön továbbadtam, az MKB és a

Budapest Bank is. Ez egyszerű kérés volt, a miniszterelnök úr ezt akceptálta . Azt gondolom, j ó

döntés, hogy ezek nem nálam vannak. "
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Mindezek ellenére július 29-én mégis úgy döntött a Kormány, hogy elveszi Lázár Jánostól az MFB -
t és a Postát, és ismételten Seszták Miklós fogja e gazdasági társaságokat felügyelni . E társaságok
stratégiai helyzetének fontosságára való tekintettem arra kérem a tisztelt miniszterelnök urat, hog y
válaszoljon az alábbiakra :

1. Amennyiben Seszták Miklós miniszter úr kinevezése el őtt Ön még „akceptálta”
kívánságát, miért változott álláspontja id őközben?

2. Tiltakozott-e ismételten Seszták Miklós miniszter úr elismert „hozzá nem
értésére” hivatkozva ?

3. Elismert „hozzá nem értése” ellenére miért bízta Seszták Miklós miniszter úrr a
a Posta és az MFB felügyeletét ?

4. Nem tartja szükségesnek a szakértelem meglétét a legfels őbb politikai irányítás
esetében? Ha nem, miért?

5. Tervez-e személycserét az NFM élén annak érdekében, hogy a miniszter
hozzáértése lefedje az általa felügyelt területeket ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016 . augusztus . . .

Dr. Szakács László
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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